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Dato Tirsdag den 08.11.2022

Tid og sted 17.00 — 19.30 — Rødding afdeling

Deltagere Henrik Karlsen, Formand

Mette B Hansen, Næstformand

, Foreldrerepresentant

Ronni Olesen, Forzeldrerepreesentant

Berit V Bjerregaard, Forældrerepræsentant

Peter Krickau, Forældrerepræsentant

Sanni Kalhøj, Forældrerepræsentant

Bjarke Wilkens Povlsen, Elevrådsformand

Adam Kjærsgaard Boel, Elevrådsnæstformand

Christina Riisgaard, Personale

Dorthe LinnemannFilskov, Personale

Trine Laugesen, Afdelingsleder

Brian Albæk, Skoleleder
 

Afbud: Christina, Ronni, Berit
   Referent: Trine  
 

DAGSORDEN
 

NR.1 TID: 25 min
 

Overskrift Velkomst- Status på skolens liv og opsamling siden sidst

Der informeres om aktuelt, dagsorden godkendes, referat godkendes

-  Personalesituation

- Klasser

- Kommendejobsamtaler — Bestyrelsesrepresentation

(Tirsdag den 15.11.22 lererstilling)

- Der kommerogsa en peedagogstilling den 28.11

-  Aftaler vedr. juleafslutningsmg@det

 

Referat Derer 3 stillinger slaet op, den ene er besati forhold til musiklærer. Den andenerd.15.

november, hvor der skal ansættes 2. Der er også en pædagogstilling slået op, der er

ansættelsessamtale d. 28. november.

Henrik vil gerne deltage i begge samtaler. Mette og Sanni står stand by, hvis Henrik bliver

forhindret.   
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NR. 2 TID: 10 min
 

Overskrift Nyt fra elevrådet

Elevrådsdag i Arken

Byrådsdag den 21.11.22 — Status på ansøgning

| ar er temaet for Byradsdagen og rammenforjeres projektansøgninger:

BEVÆGELSEI SKOLEDAGEN, SOM SIKRER SUNDEELEVER I STÆRKE FÆLLESSKABER

Formål ‘

Med Byrådsdagenvil vi sætte fokus på fællesskab, demokratisk involvering og det gode elev- og undervisningsmiljg.

Byrådsdagenskal:

° Give jer - elevradene- en politisk stemme

° Give forstaelse for en politisk proces fra start til slut

° Giveindholdtil elevradsarbejdet med afszet i praktisk erfaring og konkrete resultater

° Skabe fællesskab på tværs af skolerne

Dererfrist for indsendelse af Power Point-præsentation og ansøgningerd. 14. november 2022

 

Referat Elevrådet har haft en god dag i arken, hvor formand og næstformandblevvalgt. På dagen

blev der også arbejdet med byrådsdagen, hvor elevrådet er kommetfrem til at de gernevil

. søge om en ”antonius” murog et teqball bord.

Teqball koster omkring 18.000 ex. Moms.
 

 

NR. 3 TID: 15 min
 

Overskrift Bemandingi skolebestyrelsen

Igangsættelse afsuppleringsvalg

Jeg har nu kontaktet vores konsulentogfår snart tilsendt det nødvendig materialefor

vores kommendesuppleringsvalg. Vi har pt en forælder, som hartilkendegivet at være

interesseret.

 

Referat Brian har kontaktet forvaltningen med henblik på at iværksætte suppleringsvalg. Vi har

modtaget en kandidat. Brian skriver ud, når derer nyt.
 

 

NR. 4 TID: 15 min
 

Overskrift Skolestruktur mv.

Kort opsamling og status vedr. hgringssvaretfor den nye tildelingsmodel.

Politisk behandling 16. november 2022.
  Referat  Derer nu foreslået nogle nye skolefællesskaber. Det dererlagt op til er, at Sédalskolen

skal være sammen med Møldrup og Brattingsborgskolen. Som ledelse kan vi godt vere

bekymredefor, at det er forlille skolefællesskab, men samarbejdeselvfølgelig med dem,vi

kommeri fællesskab med.
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I forhold til høringssvaret har det været en kort og ugennemskuelig proces medet

materiale, der er svært at forstå og sammenligne med noget. Svarene behandlesd.16.

november.

Skema%20til%20høri

ngssvar%2027.%200k
 

 

NR. 5 TID: 35 min
 

Overskrift Udtalelse vedr. styrelsesvedtægt

Læs materialet igennem (se vedhæftet)

- Hvis I finder punkter, som giver anledningtil ændringer, så gør et notat, så vi kan

få det indsendt som en form for udtalelse.

”Hermedfår I Børne- og Ungdomsudvalgets forslag til ændringer af styrelsesvedtægten for

folkeskolen, som I bedes videreformidle til skolebestyrelsernetil deres udtalelse.

Torsdag den 10. novembererderfrist for at indsende udtalelser til Annemette Kjærulff

Carril pa akc@viborg.dk

Udkasttil den ændrede vedtægt er vedhæftet mailen her. Ændringerne er gennemført i 8

1 og 2 for at gøre teksten om sammensætningaf skolebestyrelser og valg til

skolebestyrelser mere letlæselig. Samtidig er vedtægten opdateret i henhold til Børne- og

Ungdomsudvalgets beslutning om skolestruktur på mødeti den 26. oktober. Børne- og

Ungdomsudvalgets behandling af vedtægten kan læses Børne- og Ungdomsudvalget-

referat fra mødet den 26. oktober 2022 kl. 08:30 (viborg.dk)

Jf. folkeskolelovens & 41 skal vedtægten for folkeskolen til udtalelse i skolebestyrelserne.

Til orientering vedlægges også bilaget til styrelsesvedtægten, som ligeledes er behandlet af

Børne- og Ungdomsudvalget.” (Opgave)

 

Referat Bestyrelsens kommentarer, at der under 82 skal være en tydeligere formulering omkring

forskudte valg og valgperioderne.

Vi skal være opmærksommepå mødevirksomhedfor forældrerådene og elevrådene.
 

 

NR. 6 TID: 45 min
  Overskrift  TrivselsmalingOverordnet:

Hvad kanvi udlede af trivselsundersggelsen?

Hvilket område/steder, skal vi have særlig opmærksomhed pa?

-…… Tendenser(Positive + Negative) også rettet med fremtidige undersøgelser.

-… Hvad skal vi evt. gøre mere af / mindre af? (Positive afvigelser)

Hvordanvil vi behandle fremtidige trivselsundersøgelser? (afdelingsniveau)
  



 

 

   
 

 

 

   
 

 

 

  

on Bestyrelsesmøde
IISKOIETE I

- Kontinuitet i databevegelser...

Opgave:

- Som jeg huskerdet,sa aftalte vi sidst, at vi hver iszer skulle leese/kigge

undersøgelsen igennem og udlede punkter/områder, som kræversærlig

opmærksomhed.

Link: https://uddannelsesstatistik.dk/pages/FAQ.aspx

Referat Vi tager trivselsmålingen på efter næste undersøgelse. Undersøgelsen behandles også på

teamniveau.

NR. 7 TID: 5 min

Overskrift Nye emnertil næste skolebestyrelsesmøde?

Referat Principper 1— stk.

NR. 8 TID: 5 min

Overskrift Evt.

Referat | forhold til julefrokost kommerBrian og Trine med udspil i forhold til form. 
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